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مرکــــزی
اســــتان

رضافرحاراک

1400/8/25 لغایت 1400/8/26 2 روز 

تاریخ سفــرمدت ســـفر

مــدیر کل شهرستان های مورد بازدید
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دیـــدارها
دیدار با مهندس مخلص الائمه استاندار

ن��گاه ویژه به نهاده��ای انقلابی و جه��ادی جهت مقابله با دیوانس��الاری ها و 	•
بروکراسی های اداری داریم.

اهداء حکم مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه 
در بنیاد مسکن استان

حجت الاسلام حقدادی

دیدار با حجت الاسلام والمسلمین دری نجف آبادی نماینده ولی فقیه در استان دیدار با مهندس مخلص الائمه- استاندار
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جلســـات با شورای مدیرا�

شورای مدیرا� بنیاد )معاونین و مدیرا� شعب(

اهم مباحث و موارد مطروحه:
معاونین و دونفر از مدیران شعب صرفاً به ارائه گزارش پرداختند و نکته خاصی بیان نکردند.	•

قابل پیگیری و تأمل:
بخشنامه مرکز درخصوص بازنشستگان مبنی بر میانگین دوسال پایانی به ضرر کارکنان می باشد؛	•
جایگاه ذیحسابی باید ترمیم شود تا صرفه و صلاح بنیاد به صرفه و صلاح مدیران ترجیح یابد؛	•
تبعیض در بنیاد اس��تان مش��هود اس��ت چون کارمندانی که در پروژه کوثر فعال هستند بیشتر از مزایا 	•

بهره مند می گردند؛
پشتیبانی بنیاد ضعیف است و خدمات رفاهی کارکنان نسبت به قبل بسیار کاهش یافته است؛	•
بخشنامه خانواده ایثارگران از اردیبهشت ماه که ابلاغ شده تا کنون اجرایی نشده است؛	•
در تبدیل وضعیت ها توجهی نمی شود و مدتهاست بلاتکلیف مانده ایم؛	•
حقوق و مزایای بنیاد نسبت به سایر نهادهای مشابه پایین می باشد؛	•

جلســـات با کارکنا� بنیاد

تعداد مراجعه کنندگا�: 9
موارد مطروحه: 5 مورد استانی- 5 مورد ستادی

کارکنا� بنیاد - پرسش و پاسخ خصوصی
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ان�من خیرین مسکن ساز

اهم مباحث و موارد مطروحه:
این انجمن فعال و پر پروژه بوده و تعامل مناسبی در اجرای پروژه ها با بنیاد استان دارد؛	•
تا کنون حدود 1 میلیارد تومان آورده خیرین بوده و450 واحد ساخته شده است؛	•
پیشنهاد می شود تصمیم گیری جهت واگذاری زمین در شهرهای زیر 25 هزار نفر به استان واگذار گردد؛	•
همکاری نظام مهندسی ضعیف است و دیر پاسخ می دهند و کارها عقب افتاده است؛	•
در اجرای مسکن مهر با تأمین اجتماعی به اختلاف افتادیم و حساب ما را مسدود کرده اند و کار به دادگاه 	•

رسیده است.

جلســـات با ان�من خیرین مسکن ساز

پوشـــش رسـانه ای
مصاحبه مطبوعاتی حضور در برنامه گفتگوی ویژه خبری 

و انعکاس خبری در رسانه های محلی و بومی
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بـازدیــدها
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